
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj 

 

Číslo jednání:6/2024 

Datum konání:20.11.2024 

Předsedající:                Hana Čížková 

Přítomní:                       Amália Klímová 

                                     Barbora Stýblová 

                                     Josef Straka 

Čestný host:                 Lenka Tomsová 

Tajemník/zapisovatel:  Gabriela Kukačková 

 

Komise přivítala čestného hosta, bývalou koordinátorku Zdravých měst, paní Lenku Tomsovou,  

se kterou diskutovala o možnostech a realizacích projektů na základě jejích dosavadních zkušeností. 

 

Komise shrnula svou činnost a akce, které jsou již tradiční a projednala případné možnosti vytvořit 

nové projekty. 

 

Stanovila na příštím setkání vytvořit body pro Plán činnosti komise pro rok 2025. 

 

Paní Stýblová přednesla návrh na realizaci průzkumu mezi žáky 5. a 9. tříd vybraných ZŠ formou 

dotazníku na téma, jak se cítí v obci Počernice, například v rámci bezpečí, možností trávit volný čas a 

dalších oblastí života dětí v obci. Do příštího jednání komise připraví otázky k tomuto průzkumu.  

 

Příští setkání stanovila komise na 11.12.2024 od 17:00 hodin v prostorách Místní knihovny. 

 


